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Watt-A-Thon 2019  

機構報名表 Organisation Registration Form  

 

活動日期：2019 年 10 月 5 日 (六) 

Event Date: 5 October (Sat)  

 

地點：零碳天地 (九龍灣常悅道 8 號) 

Venue: Zero Carbon Building (8 Sheung Yuet Road, Kowloon Bay) 

 

機構資料 Organisation Information 

機構名稱 (中文)  

Name of Organisation (Chinese):  
 

機構名稱 (英文)  

Name of Organisation (English): 
 

機構性質 Nature of Organisation: 
 

 商業機構 Business organisation 

 高等教育院校 Higher Education Institute  

 非政府組織/社會企業 NGO/Social Enterprise 

 協會 (商會/專業學會) Association (Business/Professional) 

機構地址 Organisation Address:  

 

網站 Website :  

聯絡人 Contact Person:  

 

職位 Position: 

 

聯絡電話 Contact No.: 

(         ) 

電郵 Email Address: 

 

 

 
 

贊助詳情請聯絡低碳想創坊項目總監董頴詩小姐: alissa.tung@ccinnolab / 35682244 
Please contact Ms Alissa Tung, Programme Director, CarbonCare InnoLab for sponsorship details: 
alissa.tung@ccinnolab.org / 35682244 
 

mailto:alissa.tung@ccinnolab.org
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報名 Registration 

時段 Timeslot: 
 

請在  內  出 3 個首選時段。若參加多於 1 節(2 小時)，所選時段必須連續。 

Please indicate your 3 most preferred timeslots by checking the boxes. If your team 
will participate in more than 1 session (2 hours), the selected timeslots must be 
consecutive.   
 

1      2      3 5/10/2019 
           11:00 – 13:00 
           13:00 – 15:00 
           15:00 – 17:00 
           17:00 – 19:00 

 
 
 

We endeavour to allocate your preferred timeslots to your team. However, the organiser 
reserves the right to make the final decision.  
我們致力按您的選擇分配時段，但大會保留最終決定權。 

例子 Example: 

如您的隊伍想參加 2 節 (即 4 小時)，首選時段為 11:00-15:00；次選時段為 13:00-17:00；第三選擇為 

15:00-19:00，應填寫下表如下： 

Let’s say your team would like to take part in 2 sessions (i.e. 4 hours). Your 1st choice is 11:00-

15:00; 2nd choice is 13:00– 17:00; 3rd choice is 15:00-19:00.  
You should check the boxes as follows: 
 

1      2      3 5/10/2019 
           11:00 – 13:00 
           13:00 – 15:00 

           15:00 – 17:00 
           17:00 – 19:00 

 

 

捐款 Donation 
 

捐款額 Donation (港幣 HK$): ______________________ 

最低籌款額計算方法 Calculation of min donation amount:  

最低捐款額 = 港幣 8,000 x 踏單車節數  

Min Donation = HK$ 8,000 x No. of Sessions  

例子 Example 1:  

最低籌款額 ＝ 港幣 8,000 x 1 節 = 港幣 8,000 

Min Donation = HK$ 8,000 x 1 session = HK$8,000 
 

例子 Example 2:  

最低籌款額 ＝ 港幣 8,000 x 3 節 = 港幣 24,000 

Min Donation = HK$ 8,000 x 3 sessions = HK$24,000 
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捐款方法 Donation Methods 

捐款前請先遞交此報名表。經大會確認後會書面通知捐款，請選擇以下其中一種方法進

行捐款。 

Please submit this registration form before making donations. Once your 

application has been confirmed, please donate via one of the following 

methods.  

 支票 Cheque 

請把劃線支票 (抬頭「低碳想創坊有限公司」)郵寄至「香港灣仔軒尼詩道 308 號集成

中心 1908 室 低碳想創坊」。 

Please send a crossed cheque payable to "CarbonCare InnoLab Limited" to 

CarbonCare InnoLab, Suite 1908, CC Wu Building, 308 Hennessy Road, 

Wanchai, Hong Kong. 

 銀行存款 Bank Deposit  

請將捐款直接存入東亞銀行 (帳號: 266-68-00244-7)，存款後將入數單電郵至低碳想創

坊項目總監董頴詩 wattathon@ccinnolab.org。請於入數單背寫上機構名稱。 

Please direct pay-in The Bank of East Asia, Ltd. (A/C No.: 266-68-00244-7) and 

email the transfer slip to Alissa Tung, Programme Director of CarbonCare 

InnoLab at wattathon@ccinnolab.org. Please write your organisation name on 

the back of the slip.  

 網上捐款 Online Donation  

請登入 SimplyGiving 的網上籌款管理平台進行捐款*： 

Please donate online through SimplyGiving’s fundraising platform*:  

www.simplygiving.com/event/wattathon2019 

 

*SimplyGiving 將為每單捐款收取7%的手續費  

 A handling fee of 7% will be charged by SimplyGiving per transaction. 

mailto:alissa.tung@ccinnolab.org
mailto:wattathon@ccinnolab.org
https://www.simplygiving.com/event/wattathon2019
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收據 Receipts 

捐款超過港幣 100 將獲發收據，請提供收款人資料： 

Tax receipts are issued for donations over HK$100. Please provide the name on 
receipt:  

 

收款人 Name on Receipt: _______________________________________________ 
 
 電子收據將於活動後電郵到您提供的電郵地址。如需傳統紙收據，請 √ 此方格。Digital receipts will 

be sent to your email address after the Event. If you would like to receive paper receipts 

instead, please check this box.  

 

 為節省行政費用，不需要收據。 

     To save administrative costs, no donation receipt is required. 

 

聲明 Declaration 

謹此聲明本機構參加發電馬拉松 2019 及一切有關活動 (“該活動”)，本機構願意遵守由低碳想創坊有

限公司(“該大會”) 所訂的條款及細則，並同意以下所列之各點： 

As a condition of my organisation being permitted to participate in the “Watt-A-Thon 2019” 
and any ancillary event or function ("Event"), my organisation confirms to the CarbonCare 
InnoLab Limited ("Organiser") as follows: 
 
1. 本機構明白此表格所提供的個人資料只作處理是次活動之捐款及行政用途。 

Our organization understands personal data provided in this form will be used for 
processing the donation and administrative purposes only. 

2. 本機構明白根據《個人資料(私隱)條例》的規定，主辦機構及參加者有權要求查閱及改正其個人

資料。 

Our organization understands under the provisions of the Personal Data (Privacy) 
Ordinance, sponsors and participants have the right to request access to, and to 
request the correction of, their personal data.  

3. 本機構願意授權大會及傳媒不需要審查而可使用本機構的名稱及標誌作為大會活動籌辦及推廣用

途。  

Our organisation grants permission and assign all rights, title and interests of the 
Organiser to utilize our organisation's name and logo in associate with the Event in any 
and all media and agree to waive any rights of inspection or approval associated 
thereto. 

4. 本機構承諾，報名經大會確認後進行捐款。 

Our organisation undertakes to pay the minimum donation after the application has 
been confirmed by the Organiser.  

 
機構授權簽名 Organisation Authorized Signature           日期 Date 

 
 
______________________________________________           _________________________ 


